
    

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ   
ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ   

ΝΟΜΟΣ ΑΡΚΑΔΙΑΣ  Άστρος  24 – 10 – 2007 

ΔΔΗΗΜΜΟΟΣΣ   ΒΒΟΟΡΡΕΕΙΙΑΑΣΣ   ΚΚΥΥΝΝΟΟΥΥΡΡΙΙΑΑΣΣ     
Γ ρ α φ ε ί ο    Δ η μ ά ρ χ ο υ   Αριθ. Πρωτ.: 8596 

Πληρ. Ιωάννης Δ. Λίζας   

   
Ταχ. Κώδικας:  220 01 Άστρος   

Τηλ.: 27550 22901 
 

 Π Ρ Ο Σ 
Fax:  27550 22213 

Email: astros01@otenet.gr 
 1. Υπουργείο Εσωτερικών  

Υπουργό κ. Προκόπη Παυλόπουλου  
Σταδίου 27  101 83 Αθήνα  

2. Υ.ΠΕ.ΧΩ.Δ.Ε.  
 Υπουργό κ. Γεώργιο Σουφλιά  

Αμαλιάδος 17 11523 Αθήνα 
3. Υπουργείο Εσωτερικών  

Γ.Γ. Δημοσίας Τάξης  
κ. Αθανάσιο Ανδρεουλάκο  

Π. Κανελλόπουλου 4 101 77 Αθήνα  
4. Περιφέρεια Πελοποννήσου  

Γ.Γ. Περιφέρειας κον  
Νίκο Αγγελόπουλο  

Τέρμα Ερυθρού Σταυρού 22 100 Τρίπολη  
5. Περιφερειακή Δ/νση 

Πυροσβεστικών Υπηρεσιών 
Δαβάκη & Αγ. Αθανασίου  

Τρίπολη 22 100  
Θέμα: Κοινοποίηση απόφασης Δημοτικού Συμβουλίου σχετικά με την 

μετεγκατάσταση του πυροσβεστικού κλιμακίου Άστρους, συμπλήρωση της υπ’ 
αριθμ. 199/07 απόφασης του Δ.Σ.   
 

Αξιότιμοι Κύριε, 

Σας κοινοποιούμε αντίγραφο της με αριθμό 324/2007 απόφασης του Δημοτικού 

μας Συμβουλίου που αναφέρεται στο αντικείμενο του θέματος και παρακαλούμε για τις 
δικές σας ενέργειες προκειμένου να συνεχιστεί η κανονική λειτουργία του 
πυροσβεστικού κλιμακίου Άστρους, σύμφωνα με τα όσα διαλαμβάνονται στη 
συγκεκριμένη απόφαση.  
  

Κοινοποίηση  
 
1.Υφυπουργό Παιδείας και Θρησκευμάτων  
Κον Ανδρέα Λυκουρέντζο  
Μητροπόλεως 15 101 85 Αθήνα  
2. Βουλευτή Αρκαδίας κ. Πέτρο Τατούλη  
Νίκης 33  10557 Αθήνα  
3. Βουλευτή Αρκαδίας κ. Δημήτρη Ρέππα 
Αλεξάνδρου Σούτσου 24 106 71 Αθήνα  
4. Μέσα Μαζικής Ενημέρωσης  
5. Πυροσβεστικό Κλιμάκιο Άστρους  

 

Ο 
ΔΗΜΑΡΧΟΣ ΒΟΡΕΙΑΣ 
ΚΥΝΟΥΡΙΑΣ 

 
 

ΓΕΩΡΓΙΟΣ Φ.  ΔΑΛΙΑΝΗΣ 

mailto:astros01@otenet.gr
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ΔΗΜΟΣ ΒΟΡΕΙΑΣ ΚΥΝΟΥΡΙΑΣ 

 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 
Από το υπ’ αριθμόν 12 / 2007 Πρακτικό Συνεδριάσεως Δημοτικού Συμβουλίου Δήμου Βόρειας Κυνουρίας. 

 

Στο Άστρος και στο Δημοτικό Κατάστημα σήμερα στις  19-10-2007  ημέρα ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ 
και  ώρα 18:00 μ.μ. συνήλθε σε συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο Δήμου Βόρειας Κυνουρίας 

κατόπιν της υπ' αριθμόν 8157/12-10-2007 προσκλήσεως που επιδόθηκε σε καθένα από τους 

Δημοτικούς Συμβούλους σύμφωνα με τα άρθρα 95, 96 και 97 του Δ.Κ.Κ. Ν-3463/06 

διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία δεδομένου ότι επί συνόλου 21 συμβούλων βρέθηκαν 

παρόντες 18 και ήταν οι: 

Π Α Ρ Ο Ν Τ Ε Σ Α Π Ο Ν Τ Ε Σ 
1. Αρφάνης               Ιωάννης                Πρόεδρος Δ.Σ. 1. Περεντές          Δημήτριος          Αντιδήμαρχος 
2. Σκαντζός              Εμμανουήλ      Αντιδήμαρχος 2. Καπράνος       Αθανάσιος                                                                                            Αντιδήμαρχος 
3. Μπαρμπουλέτος  Ιωάννης                                                       Αντιδήμαρχος 3. Διαμαντόγιαννης Κων/νος       Αντιπρόεδρος Δ.Σ 
4. Μπάρλας               Κων/νος                                                                                                                                                                        Γραμματέας Δ.Σ 4.     
5. Δαλιάνης           Κωνσταντίνος                                                                                                                Μέλος Δ.Σ. 5.   
6. Σκαρπέλος        Παναγιώτης                                                                                               Μέλος Δ.Σ. 6.   
7. Σακελλαρίου      Γεώργιος                                                                             Μέλος Δ.Σ. 7.   
8. Παινέσης            Γρηγόριος                                                           Μέλος Δ.Σ. 8.   
9. Λυτρίβης           Θεόδωρος                                                                              Μέλος Δ.Σ.   
10. Καράγιωργας   Δημήτριος                                                 Μέλος Δ.Σ.   
11. Δαλιάνης             Ευστράτιος                                                                                                                                                          Μέλος Δ.Σ.   
12. Λάτσης               Σωτήριος                                                                                                                                                                                      Μέλος Δ.Σ.   
13. Κόκκωνας          Δημήτριος                                                                                           Μέλος Δ.Σ.   
14. Κουτίβας            Παναγιώτης Μέλος Δ.Σ.   
15. Δεληγιάννης      Σταύρος Μέλος Δ.Σ.   
16. Δρίκος               Νικόλαος Μέλος Δ.Σ.   
17. Πετρόπουλος   Ευάγγελος Μέλος Δ.Σ.   
18. Θερμογιάννης    Λάζαρος Μέλος Δ.Σ.   
     

 

Παρουσία του Δημάρχου κ. Γεωργίου Φ. Δαλιάνη ο οποίος νόμιμα είχε κληθεί και 

παρουσία του γραμματέα του Δήμου κ. Ιωάννη Ν. Καμπύλη για την τήρηση των πρακτικών 

συνεδριάσεως. 

 

Αριθμός Αποφάσεως: 324/2007. 
 
 

ΘΕΜΑ: Σχετικά με την μεταστέγαση του Πυροσβεστικού κλιμακίου Άστρους συμπλήρωση 
της υπ αριθμόν 199/07 απόφασης του Δ.Σ.  
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Ο Πρόεδρος  του Δημοτικού Συμβουλίου αναφερόμενος στο πρώτο  θέμα  εκτός   της 

ημερήσιας διάταξης, η συζήτηση των οποίων ενεκρίθη ομόφωνα από το δημοτικό συμβούλιο και 

συνηγόρησε  και ο κ. Δήμαρχος,  έδωσε τον λόγο στον  κ. Δήμαρχο,  πού ήταν εισηγητής, ο 

οποίος  εξέθεσε τα εξής: 

Από την πρώην Κοινότητα Μελιγούς είχε παραχωρηθεί δωρεάν η χρήση του κτιρίου του 

πρώην δημοτικού Σχολείου Μελιγούς για την εγκατάσταση και λειτουργία της υπηρεσίας του 

Πυροσβεστικού Κλιμακίου.  

Το καθεστώς αυτό διατηρήθηκε από τον Δήμο Βόρειας Κυνουρίας, ο οποίος έχει κατά 

καιρούς, διαθέσει πιστώσεις για την αναβάθμιση, συντήρηση, και βελτίωση του κτιρίου.  

 Στις αρχές του έτους 2003 το κτίριο χαρακτηρίσθηκε ακατάλληλο λόγω του αμιάντου που 

έχει χρησιμοποιηθεί στην κατασκευή του.  

Έκτοτε το Π.Κ. Άστρους θέτει θέμα μετεγκατάστασης και ζητά την παραχώρηση, άλλου, 

καταλλήλου κτιρίου, ενημερώνοντας ότι θα αναστείλει τη λειτουργία του, στην περίπτωση που δεν 

βρεθεί λύση. Το πρώτο αίτημα μετεγκατάστασης κατατέθηκε στις 17-4-2003 (σχετ. Α.Π. 1135 Φ. 

531.35) και η απάντηση του Δήμου δόθηκε την 1-7-2003 με περιεχόμενο περί του κλιματιστικού, 

των πλακιδίων κτλ    

Το Δ.Σ. του Δήμου μας στη συνεδρίαση της 22ας Ιουνίου 2007, έλαβε, κατά πλειοψηφία, 

την υπ αριθμ. 199/07 απόφαση, το αποφασιστικό μέρος της οποίας αναφέρει:  

    « Προτείνει την στέγαση της πυροσβεστικής υπηρεσίας σε ένα από τα σχολεία πού 
αναφέρονται στην εισήγηση και τα οποία είναι: 

1). Ξηροπήγαδο  κοινοτικό κατάστημα  (εκτός ενός δωματίου το οποίο χρησιμοποιείται ως 

ιατρείο) 

2). Οικισμός Προσηλείων Τ.Δ. Δολιανών   σχολείο. 

3). Κάτω Βέρβενα σχολείο αφού πρώτα γίνει ερώτηση στο Τοπικό Συμβούλιο. 

          Καθώς επίσης διερευνούμε τα πάντα γύρω από το θέμα. 
   4).Μειοψηφούντων των δημοτικών συμβούλων της μειοψηφίας α).Ευστρατίου Δαλιάνη, 

    β).Σωτηρίου Λάτση ,γ).Δημητρίου Κόκκωνα, δ).Σταύρου Δεληγιάννη, ε).Παναγιώτη Κουτίβα,      

    στ).Πετρόπουλου Ευάγγελου Αναστάσιου, οι οποίοι απεχώρησαν από την συνεδρίαση και 

η μη παρουσία τους θεωρείται αρνητική ψήφος (άρθρο 96 παρ. 6 του Ν-3463/06).» 

Η Επιτροπή της Περιφερειακής Δ/νση Π.Υ. Πελοποννήσου, με το από 15 Ιουνίου πρακτικό 

της, που κοινοποιήθηκε στο Δήμο μας με το από 17 Σεπτεμβρίου 2007 έγγραφο της υπηρεσίας 

και παρελήφθη από τον Δήμο στις 5-10-07, έκρινε ακατάλληλα και τα τρία προτεινόμενα κτίρια.   

Ο Δήμος μας, με το υπ αριθμ. 7205/12-9-07 έγγραφό του και ενώ είχε ανεπισήμως 

πληροφορηθεί για την ύπαρξη του πρακτικού ακαταλληλότητας, προσπάθησε να μεταβάλει την 

κρίση της επιτροπής σχετικά με το κτήριο  των Προσηλείων  και πρότεινε, με Τεχνική Έκθεση της 

Δ/νσης Τεχνικών Υπηρεσιών και Περιβάλλοντος του Δήμου μας, την κατασκευή συγκεκριμένων 

εργασιών, με στόχο την βελτίωση και διαρρύθμιση του κτιρίου των Προσηλείων και τη λειτουργική 

του επάρκεια.     
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Για το λόγο αυτό έχει εισαχθεί προς συζήτηση το 10ο θέμα της σημερινής ημερήσιας 

διάταξης του Δ.Σ. με τίτλο: «Περί εγκρίσεως της αριθμ. 7/2007 μελέτης του έργου: «Διαμόρφωση 

πρώην Δημοτικού Σχολείου Προσηλείων για να μεταστεγασθεί το Π.Κ. Άστρους».  

Ως απάντηση στην πρότασή μας για τα Προσήλεια, λάβαμε έγγραφο της υπηρεσίας με το 

οποίο μας γνωστοποιούσε το κτιριολογικό της πρόγραμμα με βάση το οποίο ζητά κτίριο στην 

έδρα του Δήμου, εμβαδού (500) τ.μ. με τέσσερις ρεμίζες.   

 Επειδή είχαμε διαβλέψει ότι το θέμα ήταν σύνθετο, έχουμε ήδη αναλάβει πολλές  

παράλληλες ενέργειες.  Ενδεικτικά αναφέρω τις εξής: 

 

Παράλληλες ενέργειες & πρωτοβουλίες 

√ Συνεργαζόμαστε με τους υπαλλήλους του κλιμακίου και ψάχνουμε κοινά αποδεκτή 

λύση. 

√ Ζητήσαμε από το Τ.Δ. Κορακοβουνίου την παραχώρηση της χρήσης του κτιρίου του 

πρώην Δημ. Σχολείου. Η απόφαση του Τ.Δ. είναι κατά πλειοψηφία υπέρ της 

παραχώρησης.  

√ Στις 8-8-07  ζητήσαμε έκτακτη οικονομική επιχορήγηση από το Υπ. Εσωτερικών. 

√ Στις 22-8-07 ζητήσαμε έκτακτη χρηματοδότη από το Υπ. Εσωτερικών (πρόγραμμα  
Πολιτικής Προστασίας.)    

√ Στις 20-9-07 ζητήσαμε ΠΡΟΚΑΤ κτίρια από το ΥΠΕΧΩΔΕ.    

√   Στις 4-10-07 ζητήσαμε να πραγματοποιηθεί συνάντηση με τον αρμόδιο Υφ. 

Πε.Χω.Δε. για το αίτημα της παραχώρησης προκατασκευασμένων κτιρίων. Το ίδιο 

ραντεβού ζητήσαμε και με αρμοδίους παράγοντες του Υπ. Εσωτερικών.  

√  Στις 12-10-07 ενημερώσαμε εγγράφως το ΥΠΕΣΔΔΑ για τις εξελίξεις, αφού 

επικοινωνήσαμε τηλεφωνικά με τον Γ.Γ. κον Αθανάσιο Ανδρεουλάκο. 

√ Είμαστε σε συνεχή επικοινωνία και συνεργασία με την Περιφέρεια Πελοποννήσου/  

√ Στις 12-10-07 ζητήσαμε τη γνώμη το Τ.Δ. Βεβρένων σχετικά με την πρόταση 

παραχώρησης του κτιρίου του κλειστού Δημ. Σχολείου Κ. Βερβένων. Οι απαντήσεις που 

λάβαμε από τον Σύλλογο «ΟΜΟΝΟΙΑ», τον Σύλλογο «Ο ΗΡΑΚΛΗΣ» και το Τοπικό  

Συμβουλίου του Διαμερίσματος, είναι ομόφωνα αρνητικές.   

 

 

Αναγκαιότητα λειτουργίας του Π.Κ.  

Αν και είναι αυτονόητα τα οφέλη της περιοχής μας από τη λειτουργία του Π.Κ., θα 

αναφερθώ περιληπτικά:     

Η λειτουργία της υπηρεσίας έχει άμεση σχέση με την προστασία της ζωής, και της 

περιουσίας όλων μας, καθώς και με την προστασία του περιβάλλοντος.  

Ο Δήμος μας, λόγω της εκτάσεως, του αριθμού και της διασποράς των Τ.Δ. και των 

οικισμών, των αποστάσεων (από 40 έως και 110 χιλ) που τον χωρίζουν από τις  πλησιέστερες 
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Πυροσβεστικές Υπηρεσίες, (Λεωνιδίου, Τρίπολης, Ναυπλίου,  Άργους και Σπάρτης), του 

εκτεταμένου επαρχιακού και δημοτικού οδικού δικτύου και της επικινδυνότητας αυτού, των 

προβλημάτων που οφείλονται σε έντονα καιρικά φαινόμενα (χιονοπτώσεις, πλημμύρες), της 

μεγάλης προσέλευσης παραθεριστών την καλοκαιρινή περίοδο, του μεγάλου όγκου του όρους 

Πάρνωνα που ανήκει διοικητικά στον Δήμο μας, του Οικολογικού Πάρκου Πάρνωνα, των πολλών 

περιαστικών δασών, ΈΧΕΙ την απόλυτη ανάγκη της λειτουργίας του Π.Κ. Άστρους.       

Εκτός αυτών των πολύ σοβαρών λόγων, πρέπει να τονίσουμε ότι η λειτουργία του Π.Κ. 

δίνει  «προστιθέμενη αξία» στο διαμέρισμα που λειτουργεί, και στην ακίνητη περιουσία των 

κατοίκων, των λόγω της άμεσης επιχειρησιακής πυροσβεστικής κάλυψης που συνεχώς παρέχει.  

Επίσης συμβάλει στη δημιουργία συνθηκών τοπικής ανάπτυξης, (αύξηση 

επισκεψιμότητας, παρουσία υπαλλήλων στον χώρο κτλ).    

Βεβαίως δεν πρέπει να αγνοήσουμε την κοινωνική διάσταση που προκύπτει για τους 

εργαζόμενους, και το πρόβλημα που θα αντιμετωπίσουν  αν αναγκαστούν να αλλάξουν τόπο 

εργασίας.  

 

Πρόταση:  

Από τα ανωτέρω προκύπτει ότι ο Δήμος έχει κάνει ότι είναι δυνατόν για να λυθεί το 

πρόβλημα. Επειδή μέχρι σήμερα δεν βρέθηκε λύση και συνεχίζει να υφίσταται η απειλή 

αναστολής της λειτουργίας του Π.Κ., το θέμα εισάγεται εκ νέου το θέμα στο Δ.Σ. για την λήψη 

απόφαση παραχώρησης της χρήσης και του κτιρίου του Δημοτικού Σχολείου Τ.Δ. 

Κορακοβουνίου,  αφού λάβουμε υπόψη μας τις οικονομικές δυνατότητες  και την ανυπαρξία 

κτιριακής υποδομής του Δήμου μας, τα ανωτέρω στοιχεία, τις προτάσεις μας όπως 

διατυπώθηκαν στην 199/07 απόφαση του Δ.Σ. την απόφαση του Τ.Δ. Κορακοβουνίου με αριθμό 

2/2007, τις αρνητικές αποφάσεις α) του Τ.Δ. Βεβρένων με αριθμό 8/2007, β)του Συλλόγου 

«Ομόνοια» και  γ) του Συλλόγου «Ηρακλής».  

Για όλα τα ανωτέρω, παρακαλείσθε να αποφασίσετε, (σύμφωνα με την εισήγηση), ως εξής:  

 

 

 

Εισήγηση αποφασιστικού.  

1. Το Δημοτικό Συμβούλιο να αποφασίσει  ομόφωνα και να δηλώνει ότι πρέπει να συνεχιστεί 

η απρόσκοπτη λειτουργία του Π.Κ. Άστρους.   

2. Να αποφασίσει ομόφωνα και να δηλώσει κατηγορηματικά ότι, μας βρίσκει αντίθετους κάθε 

απόφαση, ακόμα και σκέψη, για την αναστολή της λειτουργίας του κλιμακίου.  

3. Να συμπληρωθεί η υπ αριθμόν  199/07 απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου και να 

αποφασίζει την παραχώρηση της χρήσης και του κτιρίου του καταργημένου δημοτικού 
σχολείου οικισμού Προσηλείων  Τ.Δ. Δολιανών, για την εγκατάσταση του 

Πυροσβεστικού Κλιμακίου Άστρους.  
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4.  Καλεί τους αρμοδίους της Πυροσβεστικής Υπηρεσίας να δεχθούν μία από τις 
προτεινόμενες λύσεις ήτοι: 

 Α) Την εγκατάσταση του Π.Κ. στο κτίριο του καταργημένου δημοτικού σχολείου Προσηλείων 

που είναι εμβαδού  εσωτερικού χώρου 75,79 τ.μ., σε οικόπεδο  3.360,61 τ.μ με  βοηθητικούς 

χώρου  με τη δέσμευσή του Δήμου να υλοποιήσει  άμεσα τις προτεινόμενες εργασίες συντήρησης 

και διαρρύθμισης ή  

 5. Ζητά από τους αρμοδίους παράγοντες του Υπουργείου Εσωτερικών να προβούν στην 

αναβάθμιση του Πυρ. Κλιμακίου Άστρους. 

6.Κατά τα λοιπά ισχύουν όσα αναφέρονται στο αποφασιστικό μέρος της 199/07 απόφασης του 

Δ.Σ.    

Στη συνέχεια έλαβε τον λόγο ο Δ.Σ. κ. Ευστράτιος Δαλιάνης και ζήτησε να πληροφορηθεί αν έχει 

ληφθεί χαρτί από την πυροσβεστική πού να αναφέρει ότι το σχολείο του οικισμού Προσηλείων 

είναι ακατάλληλο. 

Απάντησε ο κ. Δήμαρχος ότι υπάρχει αυτό το χαρτί και αναφέρει ακαταλληλότητα. 

Στη συνέχεια αναφέρθηκε ότι οι σύλλογοι και το Τ.Δ. Βερβένων αρνούνται την παραχώρηση του 

σχολείου του οικισμού Κάτω Βερβένων. 

Ο Δ.Σ. κ. Ευστράτιος Δαλιάνης ανέφερε ότι οι σύλλογοι και το Τ.Σ. δεν μπορούν  να αρνούνται  

την παραχώρηση. 

Να γίνει αναβάθμιση και να γίνει πυροσβεστικός σταθμός, καθώς επίσης να επιμείνουμε να 

επιχορηγηθεί ο δήμος μας από την πολιτική προστασία για  τον σκοπό αυτό. 

Ο Δ.Σ. κ. Σωτήριος Λάτσης ανέφερε ότι να μην φύγει η Πυροσβεστική από τον Δήμο το ζητάμε 

ομόφωνα. 

Ο Δ.Σ. κ. Θεόδωρος Λυτρίβης αναφέρθηκε στο δημοτικό σχολείο του οικισμού Κάτω Βερβένων. 

Ο Δ.Σ. κ. Ευάγγελος Πετρόπουλος ανέφερε ότι δεν είμαι ειδικός αλλά έχω εμπειρίες. Τά  

πυροσβεστικά πρέπει να φεύγουν γρήγορα. Τά σχολεία είναι μισοβέζικες λύσεις .Το σχολείο των 

Προσηλείων να τροποποιηθεί για να εξυπηρετήσει. 

 Προτείνω με ομόφωνη απόφαση του Δ.Σ. να βοηθήσουμε με προσωρινή λύση την ύπαρξη 

της πυροσβεστικής με χρήματα του δημοσίου και να χρηματοδοτηθεί ο Δήμος για να γίνει 

μνημειώδης πυροσβεστικός σταθμός. 

Ο Δ.Σ. κ. Παναγιώτης Κουτίβας ανέφερε να παρθεί παράταση παραμονής της 

Πυροσβεστικής. 

Ο Δ.Σ. και αντιδήμαρχος κ. Ιωάννης Μπαρμπουλέτος ο οποίος ανέφερε  ότι η μόνη λύση 

είναι το σχολείο των Προσηλείων και θα πρέπει να δοθεί απόφαση άμεσα. 

Ο Δ.Σ. κ. Παναγιώτης Σκαρπέλος ανέφερε ότι όπως φαίνεται η Πυροσβεστική υπηρεσία 

προσπαθεί να απομακρύνει το πυροσβεστικό κλιμάκιο αφού δεν ενδίδει στις προτάσεις του 

δημοτικού συμβουλίου. 

Ο Δ.Σ. κ. Νικόλαος Δρίκος ανέφερε να ζητηθεί τρίμηνη παράταση παραμονής της 

πυροσβεστικής. 
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Ο Δ.Σ. και αντιδήμαρχος κ. Εμμανουήλ Σκαντζός ανέφερε ότι να ακολουθήσουμε την λογική 

της πίεσης στο πολιτικό φάσμα  για να πετύχουμε παράταση. Το έγγραφο της 

Πυροσβεστικής για τά 500 τ.μ. δείχνει σαφή πρόθεση να μην μείνει εδώ το πυροσβεστικό 

κλιμάκιο. Να κατευθυνθούμε στο σχολείο του οικισμού Προσηλείων πού είναι η καλλίτερη 

λύση. 

Ο Δ.Σ. κ. Γρηγόριος Παινέσης ανέφερε ότι να υπάρξει ομόφωνη απόφαση του δημοτικού 

συμβουλίου για το σχολείο του οικισμού Προσηλείων με δεύτερη πρόταση την προμήθεια 

προκάτ  αίθουσας για εγκατάσταση. 

Ο πρόεδρος του Τ.Σ. Σίταινας πρότεινε να υπάρξει ομόφωνη απόφαση  

Ο κ. Δήμαρχος ανέφερε ότι καταλήγουμε τελεσίδικα στο σχολείο του οικισμού Προσηλείων 

παράλληλα ασχολούμεθα με την προμήθεια μίας προκάτ αίθουσας καθώς επίσης  να ζητηθεί 

τρίμηνη παράταση παραμονής της πυροσβεστικής.              

Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση     

                                     Α π ο φ α σ ί ζ ε ι 

      Ομόφωνα 

1).Δέχεται την εισήγηση 

2). Εγκρίνει την στέγαση του Πυροσβεστικού κλιμακίου Άστρους  στο σχολείο του Οικισμού 

Προσηλείων του Τ.Δ. Δολιανών  το οποίο πληροί όλες τις προϋποθέσεις χώρου, πρόσβασης των 

αυτοκινήτων στον κεντρικό δρόμο, επάρκεια χώρου για γραφεία και χώρο διαμονής του 

προσωπικού 

3).Παραχωρεί το σχολείο του οικισμού Προσηλείων  για την στέγαση του Πυροσβεστικού 

κλιμακίου Άστρους. Η διαμόρφωση και διαρρύθμιση τού εν λόγω σχολείου εγκρίθηκε με την υπ 

αριθμόν 299/07 απόφαση του δημοτικού μας συμβουλίου η οποία ενέκρινε την υπ αριθμόν 7/07 

τεχνική μελέτη  για το έργο «Διαμόρφωση πρώην δημοτικού σχολείου Προσηλείων για να 

μεταστεγαστεί το Πυροσβεστικό κλιμάκιο Άστρους . 

4).Παράλληλα ζητείται τρίμηνη παράταση παραμονής του πυροσβεστικού κλιμακίου προκειμένου 

να υπάρξει ο απαραίτητος χρόνος προκειμένου να παραχωρηθεί και τοποθετηθεί η προκάτ 

αίθουσα πού έχει ζητηθεί στον ίδιο χώρο όπου λειτουργούσε μέχρι σήμερα το Πυροσβεστικό 

Κλιμάκιο Άστρους.   

   

Ο Γραμματέας του  Δ.Σ.                                                        Ο Πρόεδρος του  Δ.Σ. 
 

Ιωάννης   Καμπύλης                                                           Ιωάννης Αρφάνης 
 
 

Η  απόφαση αυτή έλαβε αύξοντα αριθμό  324/2007. 
Α Κ Ρ Ι Β Ε Σ   Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 

Ο ΔΗΜΑΡΧΟΣ ΒΟΡΕΙΑΣ ΚΥΝΟΥΡΙΑΣ 

ΓΕΩΡΓΙΟΣ Φ. ΔΑΛΙΑΝΗΣ 


